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Protokół Nr 12/2022 

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Oświaty i Kultury 

Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 21 grudnia 2022r. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczyła Alicja Szczepaniak - Przewodnicząca Komisji. 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z posiedzeń komisji. 

 

Ad. pkt. 1. 

 Otwarcie posiedzenia.  

Alicja Szczepaniak - Przewodnicząca Komisji – otworzyła zdalne posiedzenie Komisji                     

i powitała wszystkich obecnych. 

 Przewodnicząca komisji poinformowała, że Komisje Rady Miejskiej w Opocznie są 

transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. 

 Przewodnicząca poinformowała, iż w związku z wprowadzonym stanem zagrożenia 

epidemiologicznego obrady komisji prowadzone są zdalnie z wykorzystaniem narzędzi 

informatycznych. 

 Przewodnicząca sprawdziła, czy wszyscy radni widzą i słyszą obrady. Następnie 

odczytała listę obecności, a radni potwierdzali swoją obecność. 

 

Ad. pkt. 2.  

 Przyjęcie porządku posiedzenia.  

 Przewodnicząca zapytała, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku posiedzenia 

(załącznik nr 1 do protokołu).  

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z listopada br.   

4. Budżet gminy na 2023r. 

5. Zaopiniowanie materiałów na sesję Rady Miejskiej. 

6. Ramowy plan pracy Komisji na 2023rok. 

7. Zapytania i wolne wnioski.  
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8. Zamknięcie posiedzenia.  

Komisja  przyjęła proponowany porządek posiedzenia. 

Ad. pkt. 3. 

 Przyjęcie protokołu z listopada br.  

 Przewodnicząca Komisji poinformowała, że protokół Komisji Zdrowia, Opieki 

Społecznej, Oświaty i Kultury Rady Miejskiej w Opocznie Nr 11/2022 z dnia 23 listopada 

2022r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem 

Gminy jak również został zamieszczony w informatorze programu e - sesja. 

Przewodnicząca zapytała, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu Nr 11/2022 z dnia 23 

listopada 2022r. 

 Wobec braku uwag Przewodnicząca poddała pod głosowanie protokół w wersji 

przedłożonej z dnia 23 listopada 2022r. 

 

 Komisja głosami: za – 4, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół  z posiedzenia              

Nr 11/2022  z dnia 23 listopada 2022r. 

Ad. pkt. 4. 

Budżet gminy na 2023 rok.  

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt budżetu na 2023rok.  

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Opoczno na rok 2023 stanowi załącznik  

do protokołu z LIV sesji Rady Miejskiej w Opocznie z dnia 28.12.2022r.  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja przyjęła projekt budżetu do wiadomości. 

Ad. pkt.5. 

Zaopiniowanie materiałów na sesję Rady Miejskiej.  

A) Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2022 – 2040, 

Magdalena Ślęzak - Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały /załącznik nr 2 do 

protokołu/.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za - 2, przeciw – 0, wstrz. – 2 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

b) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2022, 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały /załącznik nr 3 do 

protokołu/. 
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Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za - 4, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

c) ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego, 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały /załącznik nr 4 do 

protokołu/. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja ze względu na brak kworum przyjęła informację do wiadomości. 

d) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2023 – 2040, 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały.  

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na 

lata 2023 – 2040 stanowi załącznik do protokołu z LIV sesji Rady Miejskiej w Opocznie z dnia 

28.12.2022r.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za - 2, przeciw – 0, wstrz. – 2 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

e) uchwalenia budżetu Gminy Opoczno na rok 2023, 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały.  

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Opoczno na rok 2023 stanowi załącznik  

do protokołu z LIV sesji Rady Miejskiej w Opocznie z dnia 28.12.2022r.  

W dyskusji głos zabrali: radny Mieczysław Wojciechowski, radna Magdalena Belica, Sekretarz 

Miasta Janusz Klimek, Skarbnik Gminy Magdalena Ślęzak. 

Mieczysław Wojciechowski – radny – prosi o podanie kwoty zaoszczędzonej przez MDK w 

związku z ograniczeniem etatu świetlicowych. Ponawia swoją prośbę o jak najszybsze 

zorganizowanie spotkania w sprawie funkcjonowania świetlic wiejskich. 

Komisja głosami: za - 4, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

f) uchylająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Opoczno na nieruchomość stanowiącą własność osób fizycznych, 

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – przedstawiła 

projekt uchwały /załącznik nr 5 do protokołu/.  

W dyskusji głos zabrali: radna Magdalena Belica, radny Mieczysław Wojciechowski, Sekretarz 

Miasta Janusz Klimek, Dyr. Wydz. GN Marzanna Wojciechowska. 
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Komisja głosami: za - 2, przeciw – 0, wstrz. – 4 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

g) pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, 

Dominika Chybowska – Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska – przedstawiła projekt 

uchwały /załącznik nr 6 do protokołu/.  

W dyskusji głos zabrali: radna Alicja Szczepaniak, radna Magdalena Belica, Sekretarz Miasta 

Janusz Klimek, Dyr. Wydz. OŚ Dominika Chybowska. 

Komisja głosami: za - 4, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

h) uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Opoczno,  

Justyna Małachowska – Dyrektor Wydz. Rozwoju Miasta – przedstawiła projekt uchwały 

/załącznik nr 7 do protokołu/.  

W dyskusji głos zabrał Sekretarz Miasta Janusz Klimek. 

Komisja ze względu na brak kworum przyjęła informację do wiadomości. 

i) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla terenów inwestycyjnych położonych w obrębie 23 miasta Opoczna, 

Justyna Małachowska – Dyrektor Wydz. Rozwoju Miasta – przedstawiła projekt uchwały 

/załącznik nr 8 do protokołu/. 

Brak głosów w dyskusji.   

Komisja ze względu na brak kworum przyjęła informację do wiadomości. 

j) zmiany uchwały Nr XXVIII/292/2020 Rady Miejskiej w Opocznie z dnia 29 grudnia 

2020r. w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Opoczno,  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały /załącznik nr 9 do protokołu/.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za - 4, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

k) zmiany uchwały Nr XXVIII/293/2020 Rady Miejskiej w Opocznie z dnia 29 grudnia 

2020r. w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji gminy Opoczno – Zlewnia 

Libiszów i Mroczków,  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały /załącznik nr 10 do protokołu/.  

Brak głosów w dyskusji.  
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Komisja głosami: za - 4, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

l) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu na realizację zadania, pn.: 

„Prowadzenie poradnictwa specjalistycznego oraz wsparcia dla mieszkańców gminy 

Opoczno w zakresie przeciwdziałania uzależnieniom i przemocy w rodzinie, 

Elżbieta Matyśkiewicz – Zastępca Dyrektora Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – 

przedstawiła projekt uchwały /załącznik nr 11 do protokołu/.  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja głosami: za - 4, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

m) przekazania środków finansowych dla Policji, z przeznaczeniem na rekompensatę 

pieniężną za czas służby ponadnormatywnej dla funkcjonariuszy Komendy Powiatowej 

Policji w Opocznie,  

Elżbieta Matyśkiewicz – Zastępca Dyrektora Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – 

przedstawiła projekt uchwały /załącznik nr 12 do protokołu/.  

W dyskusji głos zabrali: radna Alicja Szczepaniak, radna Magdalena Belica, Z-ca Dyrektora 

Wydz. ZiSS Elżbieta Matyśkiewicz.  

Magdalena Belica – radna – prosi, aby na posiedzenie sesji Rady Miejskiej zaprosić 

Komendanta Powiatowego Policji. Prosi również, aby Komendant przedstawił szczegółowe 

informacje dotyczące funkcjonowania służb ponadnormatywnych. 

Komisja ze względu na brak kworum przyjęła informację do wiadomości. 

n) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego z Gminą Miastem 

Tomaszów Mazowiecki, dotyczącego realizacji zadań z zakresu ochrony zdrowia,  

Elżbieta Matyśkiewicz – Zastępca Dyrektora Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – 

przedstawiła projekt uchwały /załącznik nr 13 do protokołu/.  

W dyskusji głos zabrali: radna Magdalena Belica, Z-ca Dyrektora Wydz. ZiSS Elżbieta 

Matyśkiewicz.  

Komisja ze względu na brak kworum przyjęła informację do wiadomości. 

o) ustalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Opocznie na 2023 rok,  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały /załącznik nr 14 do protokołu/.  

Magdalena Belica – radna – wnioskuje o umieszczenie w planie pacy Komisji Rewizyjnej 

tematu: „Kontrola w Przedszkolu Nr 8 w Opocznie” 

Komisja ze względu na brak kworum przyjęła informację do wiadomości. 
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Ad. pkt.6. 

 Ramowy plan pracy Komisji na 2023 rok.  

Alicja Szczepaniak – Przewodnicząca Komisji – odczytała ramowy plan pracy Komisji na rok 

2023 /załącznik nr 15 do protokołu/.  

Magdalena Belica – radna – wnioskuje o umieszczenie w planie pracy komisji tematu 

„Funkcjonowanie i koszty utrzymania Szpitala Powiatowego w Opocznie”. Temat został 

uwzględniony w miesiącu lutym. 

Zaproponowała zmianę nazwy komisji na: Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty i 

Kultury. 

Mieczysław Wojciechowski – radny – wnioskuje o umieszczenie w planie pracy komisji tematu 

„Funkcjonowanie i koszty utrzymania szkół stowarzyszeniowych”. Temat został uwzględniony 

w miesiącu lutym. 

Ponadto w m-cu kwietniu komisja zaproponowała temat: „Opieka zdrowotna w szkołach 

prowadzonych przez Gminę. Funkcjonowanie Szpitala i przychodni działających na terenie 

Gminy Opoczno”. 

Ad. pkt. 7.  

 Zapytania i wolne wnioski. 

Mieczysław Wojciechowski – radny - ponawia swoją prośbę o jak najszybsze zorganizowanie 

spotkania w sprawie funkcjonowania świetlic wiejskich. Prosi o przygotowanie odpowiedzi na 

zadane pytania przez Dyrektora MDK. 

Ad. pkt. 8. 

 Zamknięcie posiedzenia. 

Godzina rozpoczęcia komisji 9.00, godzina zakończenia komisji 11.55. 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy Opoczno.  

Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl 

 

  Przewodnicząca Komisji  

                                                                                        Alicja Szczepaniak 

 

 

 

 

Protokołowała: 

A. Firmowska 

Referent w Biurze Rady Miejskiej 


